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Protokoll 7/10 
 
 
Møte: Bydelsutvalget  
Møtested: Kantinen. Sørkedalsveien 148 3. etg.  

Møtetid: torsdag 14. oktober 2010 kl. 17.15     
Sekretariat: 23476014  
 
 
Møteleder: Elin Horn Galtung (H)  
   
Tilstede: Anita Asdahl Hoff (H)  

Arild Gjervan (H) 
Trond Lind Petersen (H) 
Lars Madsen (H) 
Jane Steenbuch (H) 
Lene Mathisen (H) 
Carl Lindblad (A) 
Anne M. Fjermeros (A) 
Christian Holmesland (F) 
Karin C. Matheson Seem (F) 
Terje Bjøro (V)  
Astrid Charlotte Seeberg (V) 
Ellen Lerberg (SV) 

 

   
Forfall: Harald Johan Cappelen (H), reise  
   
Som vara møtte: Arne Cornelius Kolstad (H)  
   
I tillegg møtte: Bydelsdirektør Jan O. Nytveit  
   
Møtesekretær: Anne Marie Nordby  
 
Godkjenning av innkalling 
Innkallingen ble godkjent uten merknader 
 
Godkjenning av sakskart 
Det ble fremmet følgende forslag til nye saker:  
Sak 193 /10  Vektproblemer på nyfødte barn - ansvarsforskyvning til kommunene/bydelene 
Sak 194 /10  Bygging av vedtatte humper i Risalleen og andre veier i Bydel Vestre Aker 
Sak 195 /10  Voksenkollveien felt A 
Sak 196 /10  Planinitiativ - Bjørnveien 109 - Innspill fra bydelen område og prosessavklaring 



Sak 197 /10  Oversendelse til offentlige etater Tomm Murstadbakken 2 
Sak 198 /10  Søknad om salgsbevilling Side Dagligvarer 
Sak 199 /10  Søknad om bevilling fra Holmen Mat As om salgsbevilling eierskifte ved Rimi 

Holmen avdeling 3537 Stasjonsveien 51 – 53 
Terje Bjøro (V) fremmet forslag til ny sak satt på kartet 
Sak 200 /10  Forslag på oppnevningt av medlem - driftsstyre Slemdal skole fra Venstre 
Anita Asdahl Hoff (H) fremmet følgende forslag til ny sak satt på kartet: 
Sak 201 /10  UV-stråling - forebyggende tiltak i bydelen 
Sak 202 /10  Radonmåling 
Terje Bjøro (V) fremmet forslag til ny sak satt på kartet: 
Sak 203 /10  Orientering om Vassfaret 
 
Åpen halvtime 
Anne Berit Halvorsen, Arnebråtveien, tok ordet vedrørende eiendomsutviklers rasering av 
verneverdig skog i Arnebråtveien 40 
Helga Marie Johnsen, Arnebråtveien, tok opp utnyttelsesgraden på tomten i Arnebråtveien 
40 
Yasir Islam, senterleder Cafe Condio, takket for støtten fra bydelsutvalget og informerte om 
tilbudet til ungdom. 
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Sak 170 /10  Protokoll fra møte 2. september 2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 2. september 2010. 
 
Arild Gjervan (H) fremmet forslag til at enstemmig BMS-vedtak i sak 145/10 Byggeprosjekt 
Vækerøveien 196 skrives inn i sak 145/10 i protokollen fra møte 02.09.10 og utgår i sak 
191/10. 
 
Med disse endringer ble protokollen fra bydelsutvalgets møte 2. september godkjent. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 2. september 2010 med 
Høyres endringsforslag. 
 

 Sak 171 /10  Bydelsdirektørens driftsorientering 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
BU tok Bydelsdirektørens driftsredegjørelse til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tok Bydelsdirektørens driftsredegjørelse til orientering. 
 

 Sak 172 /10  Rapportering på aktivitet og regnskap pr. 31.08.2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen om bydelens økonomiske situasjon til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen om bydelens økonomiske situasjon til orientering. 
 

 Sak 173 /10  Budsjettprosess 2011 - Bydel Vestre Aker 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken om budsjettprosess 2011 til etterretning   
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar saken om budsjettprosess 2011 til etterretning   
 
 



 Sak 174 /10  Tertialrapport 2. tertial 2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tertialrapport og tertialstatistikk til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar tertialrapport og tertialstatistikk til orientering. 
 

 Sak 175 /10  Referat fra møte mellom tilsynsutvalget og 
Hovseterhjemmet 02022010 

 
Helse- og sosialkomiteens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar referatet fra tilsynsutvalgets møte med Hovseterhjemmet 02.02.2010  til 
orientering 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar referatet fra tilsynsutvalgets møte med Hovseterhjemmet 02.02.2010  til 
orientering 
 

 Sak 176 /10  Tilsyn Hovseterhjemmet 10032010 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapport fra uanmeldt tilsyn ved Hovseterhjemmet, enhet 6 
gjennomført 10.03.2010 og kommentarer til rapporten fra Sykehjemsetaten og Attendo Care 
til orientering 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapport fra uanmeldt tilsyn ved Hovseterhjemmet, enhet 6 
gjennomført 10.03.2010 og kommentarer til rapporten fra Sykehjemsetaten og Attendo Care 
til orientering 
 

 Sak 177 /10  Foreløpig orientering om tilsyn ved Hovseterhjemmet 
30 06 2010 

 
Helse- og sosialkomiteens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten for uanmeldt tilsyn ved Hovseterhjemmet 30.06.2010 til 
foreløpig orientering 
 
Anita Asdahl Hoff (H) fremmet følgende tilleggsforslag til brev sendt Byrådsavdeling for 
eldre og sosiale tjenester: 
 Den nye rapporteringsmalen for tilsynsbesøk ved sykehjem fra Byrådsavdeling for eldre og 
sosiale tjenester, er lite spesifikk og sikrer ikke et godt nok tilsyn, som er svært viktig for at 
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brukerne av våre 2 sykehjem kan få et så godt og trygt opphold som mulig. Bydelsutvalget 
ber derfor om at Byrådsavdeling for eldre og sosiale tjenester videreutvikler 
rapporteringsmalen slik at den kan gi en mer substansiell informasjon om forholdene ved 
sykehjemmene. 
 
Inntil videre tar vi oss den frihet å benytte en kombinasjon av anbefalte mal og egen mal 
 
Helse og sosialkomiteens forslag med Høyres tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten for uanmeldt tilsyn ved Hovseterhjemmet 30.06.2010 til 
foreløpig orientering 
 
Brev sendes Byrådsavdeling for eldre og sosiale tjenester: 
Den nye rapporteringsmalen for tilsynsbesøk ved sykehjem fra Byrådsavdeling for eldre og 
sosiale tjenester, er lite spesifikk og sikrer ikke et godt nok tilsyn, som er svært viktig for at 
brukerne av våre 2 sykehjem kan få et så godt og trygt opphold som mulig. Bydelsutvalget ber 
derfor om at Byrådsavdeling for eldre og sosiale tjenester videreutvikler rapporteringsmalen 
slik at den kan gi en mer substansiell informasjon om forholdene ved sykehjemmene. 
 
Inntil videre tar vi oss den frihet å benytte en kombinasjon av anbefalte mal og egen mal 
 

 Sak 178 /10  Tilsyn Vinderen bo- og servicesenter 14042010 
 
Helse og sosialkomiteens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapport fra uanmeldt tilsyn ved Vinderen bo- og servicesenter 
gjennomført 14.04.2010, enhet 2 og 3 og Sykehjemsetatens kommentarer til rapporten og 
bydelsutvalgets vedtak, BU-sak 122/10 til orientering. 
 
Helse og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapport fra uanmeldt tilsyn ved Vinderen bo- og servicesenter 
gjennomført 14.04.2010, enhet 2 og 3 og Sykehjemsetatens kommentarer til rapporten og 
bydelsutvalgets vedtak, BU-sak 122/10 til orientering. 
 

 Sak 179 /10  Tilsyn Vinderen bo- og servicesenter 21052010 
 
Helse og sosialkomiteens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapport fra anmeldt tilsyn ved Vinderen bo- og servicesenter, enhet 4 
21.05.2010 og kommentarer til rapporten fra Sykehjemsetaten til orientering 
 
Helse og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapport fra anmeldt tilsyn ved Vinderen bo- og servicesenter, enhet 
4 21.05.2010 og kommentarer til rapporten fra Sykehjemsetaten til orientering 



 Sak 180 /10  Vinderen Bo - og servicesenter BU-sak 94/10 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar revidert informasjonsbrosjyre fra Vinderen bo- og servicesenter til 
orientering 
 
Anita Asdahl Hoff (H) fremmet følgende forslag til brev sendt Sykehjemsetaten : 
Bydelsutvalget tar revidert informasjonsbrosjyre fra Vinderen bo- og servicesenter til 
orientering men etterlyser fortsatt informasjon om sykehjemmets tilbud om og ansvar for 
oppbevaring av kontanter og verdigjenstander i safen under overskriften ”oppbevaring av 
verdigjenstander”.  Det er ikke fullstendig nok at ansvarsforholdet er nevnt i en setning under 
overskriften ”økonomi”. Vi ber administrasjonen sende brev til Sykehjemsetaten slik at dette 
blir rettet opp. 
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Følgende brev sendes Sykehjemsetaten: 
Bydelsutvalget tar revidert informasjonsbrosjyre fra Vinderen bo- og servicesenter til 
orientering men etterlyser fortsatt informasjon om sykehjemmets tilbud om og ansvar for 
oppbevaring av kontanter og verdigjenstander i safen under overskriften ”oppbevaring av 
verdigjenstander”.  Det er ikke fullstendig nok at ansvarsforholdet er nevnt i en setning under 
overskriften ”økonomi”. Vi ber administrasjonen sende brev til Sykehjemsetaten slik at dette 
blir rettet opp. 
 

 Sak 181 /10  Komitereferater møte 2. september 2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Protokoll fra BMS-komiteens møte 16.08.10 tas til orientering 
2. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen 23.08.10 tas til orientering 
3. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 23.08.10  tas til orientering 
4. Protokoll fra Vestre Aker Eldreråd 30.08.10 tas til orientering 
5. Protokoll fra AU 25.08.10 tas til orientering 
6. Protokoll fra AMU 30.08.10 tas til orientering 
7. Protokoll fra MBU 30.08.10 tas til orientering 
8. Protokoll fra Utvalg for universell utforming 14.08.10 tas til orientering 
9. Protokoll fra Ungdomsrådet 26.08.10 tas til orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
1. Protokoll fra BMS-komiteens møte 16.08.10 tas til orientering 
2. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen 23.08.10 tas til orientering 
3. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 23.08.10  tas til orientering 
4. Protokoll fra Vestre Aker Eldreråd 30.08.10 tas til orientering 
5. Protokoll fra AU 25.08.10 tas til orientering 
6. Protokoll fra AMU 30.08.10 tas til orientering 
7. Protokoll fra MBU 30.08.10 tas til orientering 
8. Protokoll fra Utvalg for universell utforming 14.08.10 tas til orientering 
9. Protokoll fra Ungdomsrådet 26.08.10 tas til orientering 
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 Sak 182 /10  Stjerneveien 1 D. 41/1066/0/0  Klage over Plan- og 
bygningsetatens avslag på søknad om tilbygg. 
Dispensasjon fra reguleringsplan 

 
Plan- og bygningetatens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget ved Vestre Aker finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
vedtak av 10.06.2010 om i medhold av plan- og bygningsloven § 19-2 å avslå søknad om 
dispensasjon fra gjeldende reguleringsplan for oppføring av tilbygg til og endringer av 
eksisterende bolig i Stjerneveien 1 D. 
 
Klagen fra Per Brudevold ved advokat Ole Løken tas ikke til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg finner grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens vedtak av 10. 
juni 2010 om i medhold av plan- og bygningslovens §19-2 å avslå søknad om dispensasjon 
fra gjeldende reguleringsplan for oppføring av tilbygg til og endringer av eksisterende bolig i 
Stjerneveien 1D.   
 
Saken er meget spesiell, idet den er avgjort under to forskjellige juridiske regimer, noe som 
kan være vanskelig for en ikke profesjonell tiltakshaver å forholde seg til.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg finner ikke å kunne legge vekt på Plan- og bygningsetatens 
subjektive vurderinger av byggets estetiske kvaliteter, og finner etter en helhetsvurdering at de 
samfunnsmessige konsekvensene av å tillate tiltaket ikke veier tungt nok til å forsvare det 
inngrepet riving vil representere for denne private tiltakshaveren. Vestre Aker bydelsutvalg 
kan heller ikke se at tiltaket svekker byens grønne profil, og det er ikke holdepunkter for å 
hevde at tiltaket er til sjenanse for naboene.  
 
Klagen fra Per Brudevold v/ advokat Ole Løken blir etter dette å ta til følge.  
 
Saken oversendes Plan- og bygningsetaten.  
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg finner grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens vedtak av 10. 
juni 2010 om i medhold av plan- og bygningslovens §19-2 å avslå søknad om dispensasjon 
fra gjeldende reguleringsplan for oppføring av tilbygg til og endringer av eksisterende bolig i 
Stjerneveien 1D.   
 
Saken er meget spesiell, idet den er avgjort under to forskjellige juridiske regimer, noe som 
kan være vanskelig for en ikke profesjonell tiltakshaver å forholde seg til.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg finner ikke å kunne legge vekt på Plan- og bygningsetatens 
subjektive vurderinger av byggets estetiske kvaliteter, og finner etter en helhetsvurdering at 
de samfunnsmessige konsekvensene av å tillate tiltaket ikke veier tungt nok til å forsvare det 
inngrepet riving vil representere for denne private tiltakshaveren. Vestre Aker bydelsutvalg 
kan heller ikke se at tiltaket svekker byens grønne profil, og det er ikke holdepunkter for å 
hevde at tiltaket er til sjenanse for naboene.  



Klagen fra Per Brudevold v/ advokat Ole Løken blir etter dette å ta til følge.  
 
Saken oversendes Plan- og bygningsetaten.  
 

 Sak 183 /10  Tryvann Vinterpark - Orientering 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Miljøverndepartementets stadfestelse av reguleringsplan for Tryvann vinterpark, vedtatt i 
Oslo bystyre 21. april 2010 med endringer som fremgår av Miljøverndepartementets skriv, tas 
til orientering. 
 
Christian Holmesland (F) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg er fornøyd med miljøverndepartementets vedtak om Tryvann 
vinterpark, og de justeringer som er gjennomført i siste fase av prosessen. 
I forbindelse med den videre saksbehandlingen vil vi be Plan- og bygningsetaten og bystyret 
spesielt ta hensyn til følgende punkter: 
 
1. Frem til ny Strømsbråten løype er etablert skal dagens løype opprettholdes og sikres mot 

kryssende alpintrafikk. Arbeidet med løypen må prioriteres og være avklart før 
gravetillatelser gis for prosjektet som sådan. 

2. Avkjørsel fra Sørkedalsveien ved Bakk med bro til parkeringen ved Wyller skal etableres 
før det nye anlegget kan tas i bruk. 

3. Av underlaget for søknaden om vinterparken går det frem at det vil bli økt trafikk i 
Sørkedalsveien. Før den nye bakken kan tas i bruk skal derfor utbedring av veien fra Peder 
Ankers plass mot Bogstad og utvidelse av Sinober bro være gjennomført. 

4. Basert på at det legges opp til sommeraktivitet med terrengsykkel i bakkene om sommeren 
skal det spesielt legges vekt på skille av myke og harde trafikanter på de mest trafikkerte 
strekningene i området. 

 
Vedtaket sendes Plan- og bygningsetaten og Bystyret. 
 
Fremskrittspartiets forslag falt med 13 (8H+2A+2V+1SV) stemmer mot 2 (2F) stemmer. 
BMS-komiteens forslag ble vedtatt med 13 (8H+2A+2V+1SV) stemmer mot 2 (2F) stemmer. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Miljøverndepartementets stadfestelse av reguleringsplan for Tryvann vinterpark, vedtatt i 
Oslo bystyre 21. april 2010 med endringer som fremgår av Miljøverndepartementets skriv, tas 
til orientering. 
 

 Sak 184 /10  Snødeponi ved Gardeleieren på Husebyskogen 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker viser til brev fra Byrådsavdeling for miljø og samferdsel datert 27. august 
2010, og tar det til orientering. 
 
Christian Holmesland (F) fremmet følgende tilleggsforslag 
Vestre Aker bydel viser til brev fra Byrådsavdeling for miljø og samferdsel datert 27/8-2010 
og tar dette til orientering. 
Området er en del av Husebyskogen og skal i forbindelse med ambassaden utvikles til 
aktivitetsområde for barn og unge på helårsbasis og Vestre Aker bydelsutvalg vil ikke 
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akseptere at et midlertidig snedeponi forsinker den videre prosess med å utvikle området i tråd 
med vedtatte planer. 
 
BMS-komiteens forslag med Fremskrittspartiets tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydel viser til brev fra Byrådsavdeling for miljø og samferdsel datert 27/8-2010 
og tar dette til orientering. 
Området er en del av Husebyskogen og skal i forbindelse med ambassaden utvikles til 
aktivitetsområde for barn og unge på helårsbasis og Vestre Aker bydelsutvalg vil ikke 
akseptere at et midlertidig snedeponi forsinker den videre prosess med å utvikle området i 
tråd med vedtatte planer. 
 

 Sak 185 /10  Dagaliveien 46 - 52 - Invitasjon til innspill fra bydelen - 
område og prosessavklaring 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker viser til høringssak av 9. september 2010 vedrørende 
reguleringsplanforslag for Dagaliveien 46 – 52. Vestre Aker bydelsutvalg støtter forslag til 
regulering og viser til tidligere samrådsinnspill fra Vestre Aker bydelsutvalg av 28.2.2008 og 
4.3.2008. 
 
Elin Horn Galtung (H) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Vestre Aker bydelsutvalg gjør oppmerksom på at vi støtter forslaget basert på ”Statens 
Vegvesens Normaler 017 av 2008 s 112; A1 Atkomstveger i boligområder, fartsgrense 
30km/t.” 
 
BMS-komiteens forslag med Høyres tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker viser til høringssak av 9. september 2010 vedrørende 
reguleringsplanforslag for Dagaliveien 46 – 52. Vestre Aker bydelsutvalg støtter forslag til 
regulering og viser til tidligere samrådsinnspill fra Vestre Aker bydelsutvalg av 28.2.2008 og 
4.3.2008. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg gjør oppmerksom på at vi støtter forslaget basert på ”Statens 
Vegvesens Normaler 017 av 2008 s 112; A1 Atkomstveger i boligområder, fartsgrense 
30km/t.” 
 

 Sak 186 /10  Folkemøte om gang- og sykkelvei,   Sørkedalsveien fra 
Røa til Bogstad - Planforslag til offentlig ettersyn. 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fattet enstemmig følgende vedtak 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen viser til e-post av 15. september 2010 fra PBE 
v/Frid Ane J. Møster, og foreslår enten mandag 18. eller tirsdag 19. oktober som dato for 
folkemøte i Bydel Vestre Aker. Tidspunktet settes til kl. 19.00 og vil finne sted enten ved Røa 
menighet, Voksen menighet eller Bogstad skole.      
Arild Gjervan (H) informerte om følgende: 



Folkemøte om gang- og sykkelvei, Sørkedalsveien fra Røa til Bogstad holdes i Røa 
menighetshus mandag 18. oktober kl. 19.00. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Folkemøte om gang- og sykkelvei, Sørkedalsveien fra Røa til Bogstad holdes i Røa 
menighetshus mandag 18. oktober kl. 19.00. 
 

 Sak 187 /10  RV 150 Ring 3 - Gang og sykkelvei og kollektivfelt på 
strekningen Holmenveien til Gaustad - Høringsuttalelse 
fra Sameiet Borgenveien 66 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fattet enstemmig følgende vedtak 
Høringsuttalelsen fra sameiet Borgenveien 66 datert 25. august 2010, tas direkte til BU. 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg behandlet saken 2/9-10. Det henvises til vedtak. I ettertid er vi blitt 
gjort oppmerksom på brev fra Boligsameiet Borgenveien 66.  Dette brev var dessverre ikke 
kommet til oss i tide.  Da brevet synliggjør betydelige komplikasjoner og åpenbar forringelse 
i livskvaliteten for beboerne dersom gang- og sykkelveien anlegges  på deres uterom og 
relativt lille grøntbelte, vil Bydelsutvalget forutsette at alternativ trase velges. Vi vil fremheve 
betydningen av å opprettholde en faktisk og visuell avskjerming mot Ringveien da 
eksisterende støyskjerm har begrenset effekt. Vi vektlegger at den grønne delen av uterommet 
også ivaretar et betydelig helsemessig element for beboerne.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg forutsetter på bakgrunn av foranstående at man legger traseen fra 
tilkoblingspunktet i Holmenveien videre til krysset Holmenveien/Borgenveien og videre opp 
på vestsiden av Borgenveien. Her skulle det være rimelig bred gangvei allerede, og det blir 
ikke snakk om konfliktpunkter i Vinderen sentrum. Med relativt enkle grep vil denne 
beskjedne omveien kunne bli en fullverdig gang- og sykkelvei. 
 
Venstres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg behandlet saken 2/9-10. Det henvises til vedtak. I ettertid er vi blitt 
gjort oppmerksom på brev fra Boligsameiet Borgenveien 66.  Dette brev var dessverre ikke 
kommet til oss i tide.  Da brevet synliggjør betydelige komplikasjoner og åpenbar forringelse 
i livskvaliteten for beboerne dersom gang- og sykkelveien anlegges  på deres uterom og 
relativt lille grøntbelte, vil Bydelsutvalget forutsette at alternativ trase velges. Vi vil fremheve 
betydningen av å opprettholde en faktisk og visuell avskjerming mot Ringveien da 
eksisterende støyskjerm har begrenset effekt. Vi vektlegger at den grønne delen av uterommet 
også ivaretar et betydelig helsemessig element for beboerne.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg forutsetter på bakgrunn av foranstående at man legger traseen fra 
tilkoblingspunktet i Holmenveien videre til krysset Holmenveien/Borgenveien og videre opp 
på vestsiden av Borgenveien. Her skulle det være rimelig bred gangvei allerede, og det blir 
ikke snakk om konfliktpunkter i Vinderen sentrum. Med relativt enkle grep vil denne beskjedne 
omveien kunne bli en fullverdig gang- og sykkelvei. 
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 Sak 188 /10  Endringer i politivedtekt for Oslo kommune 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Høringssaken tas til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Høringssaken tas til orientering. 
 

 Sak 189 /10  Tilsyn Hovseterhjemmet 30062010 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapport fra uanmeldt tilsyn ved Hovseterhjemmet 30.06.2010 og 
kommentarer til rapporten fra Sykehjemsetaten til orientering  
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapport fra uanmeldt tilsyn ved Hovseterhjemmet 30.06.2010 og 
kommentarer til rapporten fra Sykehjemsetaten til orientering  
 

 Sak 190 /10  Status barnehager 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
BU tar saken om status for barnehager til orientering 
 
Elin Horn Galtung (H) fremla følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg beklager sterkt at man i KOU ignorerer bydelsutvalgets vedtak om 
hvilke barnehager vi har vedtatt skal etableres. Bydelsutvalget innehar en lokal kompetanse 
KOU ikke har, og bør derfor forholde seg til den og ikke manglende egen kompetanse. 
 
Det samme gjelder også for antall avdelinger da Bydelsutvalget er opptatt av at barnehagene 
fortrinnsvis skal ligge i nærområdene slik at flest mulig har muligheten for å kunne levere 
barna uten å måtte bruke bil eller offentlig transport. Dette fremkommer tydelig i saken da det 
påpekes den skjeve geografiske fordelingen av barnehager, og hvor de største manglene er. 
 
Bydelsutvalget vil nok en gang påpeke at barnehagen på Storebrandtomten er ment å være til 
erstatning for den midlertidige Tråkka barnehage, som ligger på regulert Friområde og 
samtidig er for nær elven i henhold til Bystyrets vedtak om bebyggelse i avstand fra bekker, 
elver og vassdrag. En nødvendig forlengelse av dispensasjonen fra reguleringsplanen er derfor 
beklagelig da behovet for barnehage i dette området er stort og derfor burde barnehage på 
Storebrandtomten vært realisert allerede. Den fremtidige barnehagen i Frognerseterveien 63 
har aldri vært ment som erstatning for Tråkka, og dette argumentet er derfor irrelevant og må 
fjernes fra oversikten. 
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 



Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg beklager sterkt at man i KOU ignorerer bydelsutvalgets vedtak om 
hvilke barnehager vi har vedtatt skal etableres. Bydelsutvalget innehar en lokal kompetanse 
KOU ikke har, og bør derfor forholde seg til den og ikke manglende egen kompetanse. 
 
Det samme gjelder også for antall avdelinger da Bydelsutvalget er opptatt av at barnehagene 
fortrinnsvis skal ligge i nærområdene slik at flest mulig har muligheten for å kunne levere 
barna uten å måtte bruke bil eller offentlig transport. Dette fremkommer tydelig i saken da det 
påpekes den skjeve geografiske fordelingen av barnehager, og hvor de største manglene er. 
 
Bydelsutvalget vil nok en gang påpeke at barnehagen på Storebrandtomten er ment å være til 
erstatning for den midlertidige Tråkka barnehage, som ligger på regulert Friområde og 
samtidig er for nær elven i henhold til Bystyrets vedtak om bebyggelse i avstand fra bekker, 
elver og vassdrag. En nødvendig forlengelse av dispensasjonen fra reguleringsplanen er 
derfor beklagelig da behovet for barnehage i dette området er stort og derfor burde 
barnehage på Storebrandtomten vært realisert allerede. Den fremtidige barnehagen i 
Frognerseterveien 63 har aldri vært ment som erstatning for Tråkka, og dette argumentet er 
derfor irrelevant og må fjernes fra oversikten. 

 Sak 191 /10  Byggeprosjekt Vækerøveien 196 
 
Arild Gjervan (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vedtaket står i sak 145/10 i protokollen fra møte 02.09.10 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vedtaket står i sak 145/10 i protokollen fra møte 02.09.10 
 

 Sak 192 /10  Komitereferater møte 14. oktober 2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Protokoll fra BMS-komiteens møte 20.09.10 tas til orientering 
2. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen 27.09.10 tas til orientering 
3. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 27.09.10 tas til orientering 
4. Protokoll fra Vestre Aker Eldreråd 27.09.10 tas til orientering 
5. Protokoll fra Utvalg for universell utforming 15.09.10 tas til orientering 
6. Protokoll fra Ungdomsrådet 27.09.10 tas til orientering 
7. Protokoll fra AU 29.09.10 tas til orientering 
8. Protokoll fra AMU 11.10.10 tas til orientering 
9. Protokoll fra MBU 11.10.10 tas til orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
1. Protokoll fra BMS-komiteens møte 20.09.10 tas til orientering 
2. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen 27.09.10 tas til orientering 
3. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 27.09.10 tas til orientering 
4. Protokoll fra Vestre Aker Eldreråd 27.09.10 tas til orientering 
5. Protokoll fra Utvalg for universell utforming 15.09.10 tas til orientering 
6. Protokoll fra Ungdomsrådet 27.09.10 tas til orientering 
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7. Protokoll fra AU 29.09.10 tas til orientering 
8. Protokoll fra AMU 11.10.10 tas til orientering 
9. Protokoll fra MBU 11.10.10 tas til orientering 
 

 Sak 193 /10  Vektproblemer på nyfødte barn - ansvarsforskyvning 
til kommunene/bydelene 

 
Anita Asdahl Hoff (H) fremmet følgende forslag til vedtak 
Følgende brev sendes Byrådet: 
Vestre Aker bydelsutvalg ber byrådet ta opp dette problemet med Helse Sør-Øst og sørge for 
at det enten kommer øremerkede penger til kommunene/bydelene allerede nå eller at 2. linje-
tjenesten sørger for tiltak som medfører at mødre ikke utsettes for disse alvorlige problemene 
rundt amming og manglende vektøkning på nyfødte barn. 
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Følgende brev sendes Byrådet: 
Vestre Aker bydelsutvalg ber byrådet ta opp dette problemet med Helse Sør-Øst og sørge for 
at det enten kommer øremerkede penger til kommunene/bydelene allerede nå eller at 2. linje-
tjenesten sørger for tiltak som medfører at mødre ikke utsettes for disse alvorlige problemene 
rundt amming og manglende vektøkning på nyfødte barn. 

 Sak 194 /10  Bygging av vedtatte humper i Risalleen og andre veier 
i Bydel Vestre Aker 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker viser til Samferdselsetatens brev av 14. juni 2010, og ønsker vedtatte 
fartshumper prioritert som følgende: 
 
BU-SAK DATO VEINAVN ANTALL  

HUMPER 
BEGRUNNELSE PRIORITET 

NUMMER 
    39/09   
 

12/3-
2009 

Eddavn. 
mellom nr. 23 og 25 

1                                   

39/09 
 

12/3- 
2009 

Lybekkvn. 
mellom nr. 10B og 10C

1   

71/09 
 

16/4- 
2009 

Setravei mellom 
nr. 7 og 20   

1   

 
108/09 
 

18/6-
2009 

Grindbakken slikt som 
anvist i SAMs kart av 
7. mai 2009 

1   

182/09 
 
 

12/11-
2009 

Helt nederst i Nils 
Collett Vogts vei, 
nedenfor innkjørselen 
til Ankervn. 101/101B 

1   

 
184/09 
 

12/11-
2009 

I Risbakken mellom 
eksisterende hump og 
Holmenveien 
 

1   

191/09 12/11- I Holmengrenda i 3   



 2009 samråd med beboerne 
192/09 
 

12/11-
2009 

Jegerveien 12 A 1   

 
194/09 
 

12/11-
2009 

I Østre Holmensvingen 
midt mellom to 
eksisterende 
fartshumper 

1   

36/10 
 

11/3-
2010 

I Melumveien ved nr. 
69 og ved nr. 75  

2   

88/10 
 

20/5-
2010 

I Kristianiasvingen ved 
nr. 20 

1   

 
89/10 
 

20/5-
2010 

I Risalleen ved 
innkjøring til 
Slemdalssvingen 

1   

 
Elin Horn Galtung (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget ber Bydelsdirektøren få opplyst beløpet bydelen får overført til fartshumper.  
Sak om prioritering av fartshumper legges fram i neste BMS-møte 01.11.10. 
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget ber Bydelsdirektøren få opplyst beløpet bydelen får overført til fartshumper.  
Sak om prioritering av fartshumper legges fram i neste BMS-møte 01.11.10. 
 

 Sak 195 /10  Voksenkollveien felt A 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker viser til varsel av 1. september 2010 om oppstart av planarbeid i 
Voksenkollveien Felt A, og tar det til orientering.  
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fattet følgende vedtak 
Bydel Vestre Aker viser til varsel av 1. september 2010 om oppstart av planarbeid i 
Voksenkollveien Felt A. 
  
Bydel Vestre Aker forutsetter at det anlegges fortau i Voksenkollveien langs tomtegrensen. 
  
For øvrig tas varselet til orientering og vi ber om at tiltakshaver holder oss orientert. 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg går sterkt imot at Felt A i Voksenkollveien bebygges.  Den såkalte 
"Fuglemyren" er et viktig rekreasjonsområde, mye brukt av beboerne i området og svært 
viktig å opprettholde slik den er i dag.  En nedbygging av dette området vil for øvrig ha svært 
uheldige konsekvenser for den grønne profil.  Voksenåsen har nå hatt såpass mange boligfelt 
og vil efter hvert kunne miste sitt karakteristiske preg av grøntområde og turområde. Dette vil 
også visuelt være uheldig for hele byen i tillegg til den kvalitetsreduksjon naboer og turgåere  
vil oppleve. 
 
 
Christian Holmesland (F) fremmet følgende tilleggsforslag til BMS-komiteens forslag: 
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I forbindelse med nye prosjekter i området skal utvikler pålegges opparbeiding av denne fortau 
langs sin tomtegrense. 
Vestre Aker bydelsutvalg ber derfor om at kommunen i forbindelse med dette prosjektet regulerer 
areal for fortau helt frem til Voksenkollen stasjon. 
 
Anita Asdahl Hoff (H) fremmet følgende endringsforslag i BMS-komiteens forslag avsnitt 2: 
Bydel Vestre Aker forutsetter at det anlegges fortau i Voksenkollveien langs tomtegrensen og 
at ”Fuglemyren” ivaretas best mulig. 
 
Venstres forslag falt med 9 (7H+2Frp) stemmer mot 6 (1H+2V+2A+1SV) stemmer. 
BMS –komiteens forslag med Høyres endringsforslag avsnitt 2 ble vedtatt med 10 (8H+2F) 
stemmer mot 5 (2V+2A+1SV) stemmer. 
Fremskrittspartiets tilleggsforslag ble vedtatt med 10 (8H+2F) stemmer mot 5 (2V+2A+1SV) 
stemmer. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker viser til varsel av 1. september 2010 om oppstart av planarbeid i 
Voksenkollveien Felt A. 
 
Bydel Vestre Aker forutsetter at det anlegges fortau i Voksenkollveien langs tomtegrensen og 
at ”Fuglemyren” ivaretas best mulig. 
 
For øvrig tas varselet til orientering og vi ber om at tiltakshaver holder oss orientert. 
 
I forbindelse med nye prosjekter i området skal utvikler pålegges opparbeiding av denne fortau 
langs sin tomtegrense. 
Vestre Aker bydelsutvalg ber derfor om at kommunen i forbindelse med dette prosjektet regulerer 
areal for fortau helt frem til Voksenkollen stasjon. 
 

 Sak 196 /10  Planinitiativ - Bjørnveien 109 - Innspill fra bydelen 
område og prosessavklaring 

 
Christian Holmesland (F) fremmet følgende forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg er meget kritisk til planinitiativet i denne saken og mener tomten 
bør kjøpes av kommunen til formål barnehage og /eller skole. 
Tomten ligger meget sentralt i bydel Vestre Aker, med gode kommunikasjonsløsninger fra 
Holmenkollen og øst og vest i bydelen. Tomten er spesielt egnet til skole da man kan dra 
nytte av nærheten til idrettsanleggene på gressbanen. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg vil innstille på bygge- og deleforbud på tomten inntil bystyret har 
vurdert utnyttelse til skole eller barnehage formål. 
 
Bydelen er i kraftig vekst som følge av fortetting og nybygging rundt T bane knutepunktene, 
Røa,Slemdal og  Vinder  og i Holmenkollen forøvrig . Dette tilsier at bydelen vil trenge nye 
barne og ungdomsskoler i nær fremtid. Fremskrivning av befolkningsutviklingen i bydelen 
tilsier at vi vil trenge flere skoler i nær fremtid og Storebrandtomtens beliggenhet er etter vår 
vurdering spesielt godt egnet for formålet. 
Vi er meget uenige i byrådets behandling og underhånden vedtak i saken og støtter på ingen 
måte boligbygging på tomten.   
 
Frank Aubert (A) fremmet følgende tilleggsforslag: 



For øvrig mener Vestre Aker bydelsutvalg at Skolebehovsplanen overhode ikke stemmer med 
realiteten i bydelen, ref. Hovseter ungdomsskole. 
 
Fremskrittspartiets forslag med Arbeiderpartiets tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg er meget kritisk til planinitiativet i denne saken og mener tomten bør 
kjøpes av kommunen til formål barnehage og /eller skole. 
Tomten ligger meget sentralt i bydel Vestre Aker, med gode kommunikasjonsløsninger fra 
Holmenkollen og øst og vest i bydelen. Tomten er spesielt egnet til skole da man kan dra nytte 
av nærheten til idrettsanleggene på gressbanen. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg vil innstille på bygge- og deleforbud på tomten inntil bystyret har 
vurdert utnyttelse til skole eller barnehage formål. 
 
Bydelen er i kraftig vekst som følge av fortetting og nybygging rundt T bane knutepunktene, 
Røa,Slemdal og  Vinder  og i Holmenkollen forøvrig . Dette tilsier at bydelen vil trenge nye 
barne og ungdomsskoler i nær fremtid. Fremskrivning av befolkningsutviklingen i bydelen 
tilsier at vi vil trenge flere skoler i nær fremtid og Storebrandtomtens beliggenhet er etter vår 
vurdering spesielt godt egnet for formålet. 
Vi er meget uenige i byrådets behandling og underhånden vedtak i saken og støtter på ingen 
måte boligbygging på tomten.   
 
For øvrig mener Vestre Aker bydelsutvalg at Skolebehovsplanen overhode ikke stemmer med 
realiteten i bydelen, ref. Hovseter ungdomsskole. 
 

 Sak 197 /10  Oversendelse til offentlige etater Tomm 
Murstadbakken 2 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker viser til oversendt byggesak for Tomm Murstadbakken 2, og har på 
nåværende tidspunkt ingen innsigelser til søknaden om bruksendring. Det er fremdeles behov 
for barnehageplasser i bydelen. Søknaden om rammetillatelse tas derfor til orientering. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fattet følgende vedtak 
Bydel Vestre Aker viser til oversendt byggesak for Tomm Murstadbakken 2, og støtter 
søknaden om bruksendring. Søknaden om rammetillatelse anbefales innvilget. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker viser til oversendt byggesak for Tomm Murstadbakken 2, og støtter 
søknaden om bruksendring. Søknaden om rammetillatelse anbefales innvilget. 
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 Sak 198 /10  Søknad om salgsbevilling Side Dagligvarer 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker viser til oversendt søknad om salgsbevilling for Side Dagligvarer Eyup 
Minkeser i Trettebakken 1, og har ingen innsigelser til denne. Bydel Vestre Aker anbefaler 
søknaden innvilget.   
 
Helse og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker viser til oversendt søknad om salgsbevilling for Side Dagligvarer Eyup 
Minkeser i Trettebakken 1, og har ingen innsigelser til denne. Bydel Vestre Aker anbefaler 
søknaden innvilget.   
 

 Sak 199 /10  Søknad om bevilling fra Holmen Mat As om 
salgsbevilling eierskifte ved Rimi Holmen avdeling 3537 
Stasjonsveien 51 - 53 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker viser til oversendt søknad om salgsbevilling for Holmen Mat AS i 
Stasjonsveien 51 A, og har ingen innsigelser til denne. Bydel Vestre Aker anbefaler søknaden 
innvilget.   
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydel Vestre Aker viser til oversendt søknad om salgsbevilling for Holmen Mat AS i 
Stasjonsveien 51 A, og har ingen innsigelser til denne. Bydel Vestre Aker anbefaler søknaden 
innvilget.   
 

 Sak 200 /10  Forslag på oppnevningt av medlem - driftsstyre 
Slemdal skole fra Venstre 

 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag til vedtak 
Fast medlem Erling Hillestad (V) har lengre studieopphold i USA og ber seg fritatt. 
 
Varamedlem Anette Coucheron (V) foreslås satt på fast plass.  Som nytt varamedlem foreslås  
Anne Hollerud (V). 
 
Venstres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Fast medlem Erling Hillestad (V) har lengre studieopphold i USA og ber seg fritatt. 
 
Varamedlem Anette Coucheron foreslås satt på fast plass.  Som nytt varamedlem foreslås  
Anne Hollerud. 
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 Sak 201 /10  UV-stråling - forebyggende tiltak i bydelen 
 
Da Bydelsutvalget ønsker å forebygge for UV-strålingsfarene fremmet Anita Asdahl 
Hoff (H) følgende forslag til vedtak: 
 
Vi ber om at bydelsadministrasjonen oppfordrer barnehagene i bydelen til å bli 
”Solvennbarnehager 
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt: 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vi ber om at bydelsadministrasjonen oppfordrer barnehagene i bydelen til å bli 
”Solvennbarnehager 
 

 Sak 202 /10  Radonmåling 
 
Anita Asdahl Hoff (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vi ber bydelsadministrasjonen fortsette sitt viktige arbeid med iverksetting av radonmålinger 
ved de resterende barnehagene; også de private.  Vi ber også om at det tas initiativ overfor 
rette instans om å foreta radonmålinger ved bydelens skoler, sykehjem og bydelens 
tjenestesteder slik at strakstiltak kan iverksettes der det er nødvendig. 
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt: 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vi ber bydelsadministrasjonen fortsette sitt viktige arbeid med iverksetting av radonmålinger 
ved de resterende barnehagene; også de private.  Vi ber også om at det tas initiativ overfor 
rette instans om å foreta radonmålinger ved bydelens skoler, sykehjem og bydelens 
tjenestesteder slik at strakstiltak kan iverksettes der det er nødvendig. 
 

 Sak 203 /10  Orientering om Vassfaret 
 
Venstres forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg tar saken til orientering. 
 
Venstres forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt: 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg tar saken til orientering. 
 
Møtet slutt kl. 21.30. 
 
 
 
 
 
Elin Horn Galtung       Anne Marie Nordby 
Leder         Sekretær 
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